

Start using

- Bootpair: press the key to boot, red and blue LED lights flashing into the pairing mode.
- Turn on Bluetooth and search for [KZ earphone] for pairing.

Operation and instructions Operating—

Boot:press the key in the shutdown state(red LED lights flashing, while the boot prompts);

Pairing:Keep press > key to enter the pairing mode(red and blue LED lights flash

Music play/pause:Press the > key pause playback when playing,press this key continue play when pausing; 0.1

Volume increases:Press the ♣ key(When the volume is maximum, there is a voice prompt) Volume reduction: Press the - kev(Until mute);

Keep press 🖶 to play the next track;

Shutdown:Standby or operating mode press ▶ key 3 seconds off (red LED lights flash once with voice prompts); Answer: Press to answer the call:

Reject:Keep press ▷ refused to answer the call; Replay the last call:double-click > the last number of the redial(Some phones may not support it);

Switch sound mode: Default standard sound mode, Press ▶ & - simultaneously, Can switch to super bass mode, Press again to switch back to standard sound mode. Switch between chinese and english prompts: When entering

the pairing mode, if the pairing is not successful, long press 4 to switch the Chinese and English prompts. Instructions-

Low battery alarm:Red LED lights flash with voice prompts; Charge: the charger into the charging port(charging red LED light is always on charging blue LED lights to complete the light); Charge: the charger into the charging port(charging red LED light is

always on charging blue LED lights to complete the light); Charging Note:

1.must choose the regular manufacturers certified charger; 2.Repeated charging and discharging will lead to a decrease in battery performance over time. 02

Specifications

Version-Bluetooth 4.2 Battery Capacity:130mAh Working Time:up to 8 hr

lossless music

protocols:HFP1.6,HSP1.2,AVRCP1.4, A2DP1.2 Effective range: 10m Charging Time: up to 2 hr

Should the players support APTX technology, to enjoy

and latency while keep same sound quality. Now music lovers can enjoy the rich

listening experience that only aptX® can deliver; pure wireless sound that doesn't

0.3

Standby Time:up to 100 hr

compromise on audio quality.

Low audio coding delay

Backward compatibility

Match with the device

Match with Phone or PC

In order to use the Bluetooth headset, you must first pair the Bluetooth headset or

If the Bluetooth headset and mobile phone paired, within the effective distance, the phone and Bluetooth headset will be automatically connected after the opening; if you are using the computer, you only need to select the audio connection on the line.

Match with Phone and use

1. Turn on the phone Bluetooth and search for Bluetooth headset (please refer to the user's manual for the operation);

2. Press and hold the key to the headset appears red and blue lights alternately flashing, then headset and into the pairing state; 3. Select the [kz earphone] from the list of Bluetooth devices searched from the headset;

4. If the system prompts to enter the matching password, enter the "0000" confirmation, you can complete the pairing.

 $5. \, Phone \, and \, Blue to oth \, head set \, connection \, is \, successful, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, head \, set \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, your \, Blue to \, oth \, connection \, is \, successful, \, you \, can \, enjoy \, yo$

Match with PC and use

Open your computer's Bluetooth control software or operating system comes with the software, Such as IVT software, choose to search the Bluetooth device menu; search the Bluetooth headset, "kz earphone" will be displayed in the search device list, select this device, select "match this device" option: The Bluetooth headset has been connected to the computer.

04

Safety regulations

If you use the headphone while driving, ensure that your attention and focus remains on the road and you drive in a responsible and safe manner.

Never allow children to play with the headphone, as the small parts may be a choking

Observe all signs that require an electrical device or RF radio product to be switched off in designated areas. These could include hospitals, blasting areas, and potentially

Turn off your headphone prior to boarding an airaft.Do not use your headphone in an

Never mount or store your headphone over an air bag deployment area, a serious injury may result when the air bag deploys.

FAQ

1. Why the headphones could not turn on?

Please ensure the headphones with adequate power on first use.

2. The headphones is no sound?

Please check if the connecting is effcient, and turn the cellphone and headphones'volume to suitable level

3. The cellphone could not find headphones?

please ensure the drives is being discoverable state. Or please reboot headphones and turn on Bluetooth again to try.

0.5

蓝牙耳机 用户手册

开始使用

开机并连接蓝牙,享受无拘无束的快感

- 开机配对:按 ▶ 开机,红蓝LED灯闪烁后 进入配对模式。
- 连接:打开蓝牙并搜索【KZ earphone】 并点击连接。

操作与指示

操作——

开机:在关机的状态按▷(蓝色LED灯闪烁,同时 有开机语音提示);

配对:按▶开机进入配对模式(红蓝LED灯交替 闪烁,同时有语音提示);

06



Bluetooth

pen equipment

auipment name

KZ earphone

播放/暂停:播放时按▶实现暂停播放,暂停时按此键继续播放; 音量加:按 ♣ 当音量加到最大时会有声音提示;

音量减:按一降低音量,直至静音;

上一首:长按 - 播放上一首曲目; 下一首:长按 4 播放下一首曲目;

关机:待机或工作模式下按 ▶3秒关机(红色LED灯闪1次, 同时有语音提示);

接听/挂断:按下▶即可接听电话,再按挂断

当前通话;

拒绝电话:长按▷拒绝来电;

重播最近电话:双击▶重播最近电话(部分机型 可能不支持);

切换音效模式:默认标准音效模式,同时按 4 和 一,可切换 为超级低音模式,再按切回标准音效模式; 切换中英提示音:在进入配对模式,还未配对成功时,

长按骨,可切换中英文提示音。

低电警报:红色IFD灯闪烁,并有提示音:

充电:将充电器插入充电的端口(充电时红色LED灯常亮, 充电完成蓝色LED灯常亮);

充电注意事项:

1.请使用输出电压为滞留DC5V的充电器或电脑USB口;

2.必须选择正规厂家认证过的充电器;

3.重复充电和放电会随时间推移导致电池效能下降;



蓝牙规范:Bluetooth 4.2 蓝牙协议:HFP1.6.HSP1.2.AVRCP1.4,A2DP1.2 通讯距离:10m 电池容量:130mAh

运行时长:约8小时 充电时长:约2小时

aptX® codec technolog can reduce bit-rate distinctly.

Outstanding Bluetooth stereo audio quality

Faithfully reproduces the full audio bandwidth

Minimises latency and audio/video syncing issues

Keeps the music flowing when aptX® is unavailable

待机时长:约100小时

需要使用搭载APTX技术的设备才可以支持无损音乐

aptX®编解码技术因其能够帮助蓝牙传输实现CD级的音质,多年来一直是音乐行业、 公共广播电台和电影制作公司的秘密武器。

蓝牙受其最大可用带宽的限制,始终不适合用于传输高品质的音频。 aptX®技术能显著降低比特率,同时不影响音质,也不会带来延迟问题,使蓝牙立体声 聆听体验实现了革命性的飞跃。

08

因此,有了aptX®,您就能够随时随地享受到CD级音质的纯正无线音效。

出众的蓝牙立体声音质 完美再现全音频带宽

低音频解码延迟

将延迟性降至最低,最小化音频/视频的同步差异

当aptX®不可用时,仍能保证音乐播放

与设备配对

与手机或电脑配对

为了使用蓝牙耳机,首先必须让蓝牙耳机与手机或电脑配对。 如果蓝牙耳机和手机配对过,在有效距离内,手机和蓝牙耳机会在开启后自动连 接;如果是使用的电脑,也只需要选择音频连接就行。

• 与手机配对和使用

1.开启手机蓝牙功能并搜索蓝牙耳机(具体操作请参阅手机的用户手册);

2.按 ▶耳机出现红蓝灯交替闪烁,此时耳机开机并进入配对状态; 3.从手机搜索到的蓝牙设备列表中选择 (kz earphone);

4.若系统提示输入配对密码,输入"0000"即可; 5.手机与蓝牙耳机连接成功,可以尽情享受你的蓝牙耳机。

如果你的电脑没有蓝牙功能,你可以装配一个USB接口的蓝牙适配器(如何激活适配 器参考此装置的说明书)

蓝牙耳机开机进入配对模式;打开你电脑上的蓝牙控制软件或操作系统自带的软件, 如IVT软件,选择搜索蓝牙设备清单;搜索到蓝牙耳机后,"KZearphone"将显示在搜 索到的装置清单里,选择此装置,点击鼠标右键,选择"匹配此装置"选项;至此,你的 蓝牙耳机已与电脑建立连接。打开电脑的媒体播放器,或播放音乐或玩游戏。蓝牙耳 机就成了外放互机。

09

注意事项

1.请勿以任何理由拆卸或改装耳机,否则可能导致耳机发生故障或烧毁;

2.请勿将设备接触液体,否则会造成设备严重损坏;

3.请勿将设备置于温度过低或过高(0°C以下或45°C以上)的环境下;

4.请避免靠近儿童或动物的眼睛使用设备指示灯:

5.请勿在雷暴天气下使用设备,雷暴可导致设备工作不正常并增加触电的危险。

疑难解答

1.为什么我的产品不能开机?

答:首次使用,确保耳机充满电,若没有电会导致耳机不能开机。

2.播放耳机没有声音?

答:检查播放装置与蓝牙耳机是否建立有效连接,若音频设备未能正常连接,请重 新连接。同时调整手机或蓝牙耳机音量到适合的音量等级。

3.手机无法搜索到蓝牙耳机?

答:请确认蓝牙是否处于"设备可见模式",若长时间未进行配对,蓝牙配对功能自 动关闭,请重新开启蓝牙至"设备可见模式"。若手机程序出错,请重启手机;若蓝牙 耳机程序出错,请重启耳机。

10

深圳市原泽电子有限公司 ShenZhen Yuanze Electronics Co.,Ltd